

To: Tai Po District Officer

致：大埔民政事務專員

**Application for Lowering the Temperature of
Community Centres/Community Halls**
申請調低社區中心／社區會堂溫度

Name of community centre/community hall booked:

租用社區中心／社區會堂名稱：_____

Name of activity:

活動名稱：_____

Date of activity:

活動舉行日期：_____

Time of activity:

活動舉行時間：_____

Please approve lowering the temperature to 23.5°C for the following reasons:

懇請允許於活動進行期間將溫度下調至攝氏 23.5 度，理由如下：

- The number of participants of the activity reaches 50% of the seating capacity of the community centre/community hall.

活動參加人數達所租用社區中心／社區會堂容納座位人數的 50%。

- The activity is a sports/physical activity (e.g. dancing, Taichi, Chinese opera etc.), AND the number of participants of the activity reaches: 活動

屬體育或耗用體力的活動(如舞蹈、太極或粵劇)，及活動參加人數達：

- 45 or above (for the Hall of Tai Po Community Centre ONLY); OR

45 人或以上(只供大埔社區中心禮堂)；或

- 40 or above (for the Hall of other Community Centres/ Halls in Tai Po)

40 人或以上(其他社區中心/社區會堂的禮堂)。

Other reasons: _____

其他申請理由: _____

Official stamp of the applicant organisation

申請團體正式印鑑

Name of the Applicant Organisation:

申請團體姓名: _____

Signature:

簽署: _____

Post:

職位: _____

Date:

日期: _____

Tel. No.:

聯絡電話: _____

Address:

地址: _____

This application is/is not approved by the Tai Po District Officer

大埔民政事務專員現批准／不批准上述申請

Signature:

簽署: _____

Date:

日期: _____

Tai Po District Officer

大埔民政事務專員